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Aan het College van Burgemeester en Wethouders,

Kopie aan de gemeenteraad,

Betreft: vragen op basis van art. 40 RvO met verzoek om schriftelijke beantwoording.

Weert, 20 maart20l6

Geacht College,

Met veel enthousiasme verwelkomde de SP onlangs de plannen voor een gloene waterberging

middels een moerasfìlter op het voormalige terrein van voetbalvereniging DESM in het

buurtschap Moesdijk. Toch hebben wij inmiddels redenen om ons zorgen te maken over de

uitvoering van de plannen en het beheer van de waterberging in de toekomst. Middels deze

brief willen wij u daarover enkele vragen stellen.

Inspraak van buurtbewoners

De werkzaamheden aan de groene waterberging lopen erg vlot, waarschijnlijk mede vanwege

de tijdsdruk die aan het toegekend krijgen van een subsidie van het waterschap verbonden is.

Voor veel buurtbewoners gaan de werkzaamheden echter te vlot. Zij missen de mogelijkheid

tot inspraak en voelen zich niet gehoord.

- Klopt het dat er op initiatief van buurtbewoners een klankbordgroep is opgezet? Zo ja,

waarom is dit initiatief niet door de gemeente genomen?

- Op welke manieren vindt er overleg plaats met de klankbordgroep? Hoe wordt haar

inbreng meegenomen in de uitvoer van de plannen?

- Buurtbewoners verenigd in de klankbordgroep geven aan zich niet gehoord te voelen.

Men krijgt volgens eigen zeggennauwelijks tijd om op ontwikkelingen te reageren en

wensen worden genegeerd. Kunt u dit beeld bevestigen ) zo rree waarom niet?

- Bent u het met de SP eens dat draagvlak voor het project met name onder

buurtbewoners van belang is voor het slagen ervan?



Voorbereidingen in het plangebied

Onlangs hebben er in het plangebied al ingrijpende werkzaamheden plaatsgevonden ter

voorbereiding op de aanleg van de groene waterberging. Zo zijn er bijvoorbeeld veel bomen

gekapt.

- Waarom heeft er op grote schaal bomenkap in het gebied plaatsgevonden? Was het

niet mogelijk om enkele beeldbepalende bomen in het plan mee te nemen en zo nee

waarom niet?

- Is er overleg met buurtbewoners geweest over de bomenkap en andere werkzaamheden

die op dit moment in het plangebied plaatsvinden?

- Is er een landschaparchitect betrokken bij het opstellen van de plannen?

- Komt er in het plangebied naast het moerasfilter dat toch eigenlijk slechts de aanblik

van een rietveld biedt ook nog ander groen terug?

Aanleg en beheer van het moerasfilter
Voor de aanleg van het moerasfilter is naar ons inziens veel grondverzet nodig. Bestaande

bodem zal moeten worden afgevoerd en substraat, dat het moerasfilter zal gaan vormen, moet

worden aangevoerd. Wij hebben begrepen dat dit via de Koekoekswegzal gebeuren.

- Klopt het dat er veel grond zal worden afgevoerd uit het plangebied en substraat zal

worden aangevoerd?

- Klopt het dat deze verkeersbewegingeî, zwaar vrachtverkeer, via de Koekoeksweg

voorzien zijn?

- Bent u op de hoogte van de slechte staat van het wegdek van de Koekoeksweg en

maakt u zich net als de SP en buurtbewoners zorgerr over verdere verslechtering van

het wegdek en schade aan woningen langs de weg door trillingen?

- Heeft u onderzocht of een (tijdelijke) in- en uitrit vooÍ zwaar vrachtverkeer die

aangesloten wordt op de Ringbaan Oost tot de mogelijkheden behoord? Zo nee,

waarom niet?

Goed beheer en onderhoud van het moerasfilter is van groot belang voor de werking ervan en

ter voorkoming van (stank)overlast. Onderdeel hiervan is een regelmatige vervanging van het

substraat.

- Buurtbewoners hebben het gevoel dat onderhoud en beheer van het bestaande

bezingbekken niet optimaal is en maken zich daarom zorgen over het onderhoud en

beheer van het moerasfilter. Kunt u garanderen dat buurtbewoners geen overlast (van

stank) zullen gaan ondervinden?

- V/ordt er een onderhoudsplan voor het moerasfilter opgesteld? Zoja, kan de SP hierin

inzage krijgen? Zo nee, waarom niet?

- Wordt de regelmatige vervanging van het substraat in de toekomst ook voorzien via de

Koekoeksweg? Zo ja, heeft u in dit ligt een (tijdelijke) ) in- en uitrit voor zwaar

vrachtverkeer die aangesloten wordt op de Ringbaan Oost onderzocht?



Wij hechten er waarde aaî nogmaals te benadnrkken dat wij nog steeds erg enthousiast zijn

over het plan voor een groene waterberging maar maken ons net als de buurtbewoners zorgen

over enkele randvoorwaarden.

Met vriendelijke

Goubet,

Fractievoorzitter SP'Weert



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

Dag collega's,

Willen jullie bijgevoegde art. 40 RvO-brief inboeken?

Bedankt,
Madeleine Wolfs.

M Wolfs
maandag 21 maart 2016 1L:33

Griffie
art.40 RvO-brief
artikel 40 RvO-brief SP groene waterberging.doc
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